
 

Referat skolebestyrelsesmøde d. 30. januar 2023 FUS 

Deltagere: 

 Formand Marianne Blomstrøm (Afdeling Fussingsvej) 

 Næstformand Carina Lindberg Nielsen (Afdeling Fussingsvej)  

 Mette Teglhus (Afdeling Lindvigsvej) 

 Julie Bæk Krog (Special Afdeling) 

 Jeanette Gjørret (Afd. Kildegade) 

 Eva Olsen (Afdeling Fussingsvej) 

 Camilla Bronze (Afdeling Fussingsvej) 

 Roussel (Elev fra Fussingsvej) 

 Simav (Elev fra Lindvigsvej) 

 Audrey (Elev fra Kildegade) 

 Betina Vium Andersson (Medarbejder) 

 Cathe Agerbo Brunsgaard Wulff (Medarbejder) 

 Heidi Oksfeldt Bjerrehus (Medarbejder) 

 Katja Andersen (Ledelse)  

 Vibeke B. Olsen (Ledelse) 

Afbud: Betina (Birgitte Bom deltager fra LIN), Heidi, Camilla 

 

Fraværende uden afbud: Jeanette, Roussel, Simav, Audrey 

 

Gæster: Vibeke B. Olsen, afdelingsleder for specialafdelingen  

 

Punkt 1 Velkomst, præsentationsrunde og dagsorden kl. 17.00-17.10 

a) Velkomst ved Formand Marianne Blomstrøm 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen godkender dagsordenen. 

Dagsorden godkendes 

 

Punkt 2 Nyt fra elevrådet kl. 17.10-17.25 

ved Elevrådsrepræsentanter  

a) Elevrådets arbejde og fokuspunkter 

Elevrådsrepræsentanterne orienterer 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager orienteringen til efterretning.  

Punktet udsættes, da der mangler elevrådsrepræsentanter.  

 

Punkt 3 Et blik ind i Specialafdelingen. kl. 17.25-17.50 

ved afdelingsleder Vibeke Borup Olsen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager punktet til efterretning 

Vibeke gennemgår overblik over personale og klasser i special. Der laves et tilbageblik på 

sidste skoleår, mellemspillet og et blink ind i hvor special er i dag. Vibeke fortæller om tiltag, 

der har været med til at skabe større trivsel i special; herunder klassesammensætning, 

medinddragelse både fra elever og personale samt elevoptimisme. Der orienteres om 



 

  Side 2 

indsatsområder og et stort fokus på, at der ikke er højt fravær i special. Der er endvidere 

indkøbt et kompetenceløft til den samlede special. Specialafdelingen er godt på vej i en 

positiv retning.  

 

Punkt 4 Kort orientering omkring økonomi (lukket punkt) 17.50-
18.00 

ved skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen tager punktet til efterretning 

Bestyrelsen tog orienteringen til efterretning. 

 

Punkt 5 Drøftelse af timefordelingsplan & indsatsområder for 
kommende skoleår kl. 18.00-18.30  

ved Skoleleder Katja Andersen 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning og tager orienteringen til 

efterretning  

Indsatsområder præsenteres for skolebestyrelsen 

Timefordelingsplan for almen godkendes 

Timefordelingsplan for specialafdelingen godkendes 

 

Pause 18.30 – 19.00 

 

Punkt 6 Orientering fra ledelsen og formanden kl. 19.00-19.15 

ved skoleleder Katja Andersen 

 Bestyrelsesmøde  

 Status på skoleindskrivning  

 Status stillingsopslag 

 Besøg fra Lemvig 

 Nye elever til specialafdelingen 

 Forestående trivselsmåling 

 Andet 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Det giver god mening at der sidder en med fra HBS i bestyrelsen i ungdomsskolen. 

Status skoleindskrivning: der mangler svar fra 13 børn. Pt er der 56 til Fussingsvej, 24 til 

Lindvigsvej og 27 til Kildegade. 

Der er ikke ansat administrativ leder til sidste jobsamtale. Vi skal ud i nyt opslag. 

Der har været besøg af en skoleledelse fra Lemvig for at få viden om, hvordan man arbejder 

databaseret. Herefter har hovedgårdskole været på besøg for at vidensdele om det samme. 

Der er elevtilgang til specialafdelingen. 



 

  Side 3 

De afdelinger (medarbejdere) der har scoret under 3,6 i trivselsmålingen er aktuelt tilmeldt 

en genmåling.  

Der har været oplæg fra Gro Emmertsen Lund, som har givet et fælles afsæt for alle 

medarbejdere i forhold til en fraværsindsats. Det har bl.a. affødt at to medarbejdere har 

lavet forslag til en styrket indsats omkring fravær, som skal fremlægges for alle PLFer, og 

efterfølgende for ledelsesteamet og skolechefen. 

I marts får ledelsen besøg af en konsulent, som skal præsentere konceptet PALS.  

 

Punkt 7 Skolebestyrelsens forventninger til skolefesterne kl. 19.15 – 
19.40 

ved Skoleleder Katja Andersen 

a) Bestyrelsen drøfter deres forventninger til skolefesterne fx hvem skal deltage, 

tidsrum/ placering på skoleåret mm. 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning  

Der afholdes skolefester afdelingsvis. Skolefesten skal være for elever, søskende og forældre. 

Det er op til de medarbejdere, som planlægger skolefesten at beslutte hvornår på året denne 

skal placeres. Hver afdeling kan fx stå for at sælge popcorn, sodavand og lign. hvor 

overskuddet går til afdelingen, som efterfølgende kan lave elevaktiviteter for overskuddet.  

 

Punkt 8 Godkendelse af principper kl. 19.40-19.45 

ved Formand Marianne Blomstrøm 

Principper behandlet før jul og medsendt dagsordenen 

a) Skolehjemsamarbejdet 

b) Klassedannelse 

Indstilling: Det indstilles, at bestyrelsen træffer en beslutning 

Princippet for skolehjemsamarbejdet godkendes. 

Principper for klassedannelse godkendes. 

 

Evt. kl. 19.45-19.50 

Mødet den 17. april flyttes til den 24. april 

Der tages kontakt til repræsentanten fra Kildegade. 

Der har været afholdt forældremøder på Kildegade, så reminder om at andre deltager 

fremadrettet, hvis der fortsat mangler deltagelse. 

Henvendelser kl. 19.50 - 20.00? 

 

Næste møde  

Mandag d. 6. marts kl. 17.00 på Fussingsvej   


